










Søknad om ureining/avfallshandtering. 

Har vore ein del i kontakt med Torill Marie Mulen  hjå dykk. Så ho veit litt om prosessen og søknaden. 

Vi skal starte opp ei bedrift i Lærdal. 

Adresse grandavegen 1, 6887 Lærdal. 

Vi leiger lokale hjå Johannes Einemo. Frå 1 aug 2023. 

Bedrifta sitt navn er: Sogn Kabelgjenvinning AS. 

Daglegleiar: Anita Espe Larsen tlf 94989505. 

Styreleiar: Marius Løkken Larsen tlf: 99584747. 

Marius var tidlegare driftssjef i rivnings gruppen og har 20 års erfaring med metaller og riktig  
sortering av desse. Har. også tatt ein del store jobbar for metallco 

Vi har ikkje fått organisasjonsnr enda. Men vi har skrive under på papira. Eg sender dykk 
organisasjonsnr så fort som eg får det.  

 

Bedrifta vil jobbe med: 

• Granulering av kabel: Vi har ein kabelgranulator. Denne maler opp kabelen i 2-4 mm biter, 
avhengig av hvilke sold som benyttes. Den har støvfilter med oppfangingspose, litt som en 
stor støvsugerpose. Maskina har ein kapasitet på 3oo kg kabel pr dag ca. I snitt inneholder 
kabelen 50% kobber og 50% plastikk. Vi håper etter hvert å få brukt den resterende plasten 
som blir igjenn av granuleringen til ny gjenvinning i staden for att den går på bossplassen.  

• Kjøp og salg av andre metaller.   Bedrifta har som mål å sortere i følgende rene fraksjoner: 
Jern,rustfritt,syrefast,aluminium nytt, aluminium gammel valset, aluminium ren tråd, 
messing, kobber sams , kobber elektro og ee avfall. Vi vil kjøpe opp metaller av kunder, og 
rense desse, selge vidre til godkjente metallmotak som metallco og Hellik teigen. 

• Når vi snakker om ee avfall vil dette vere dersom vi får inn for eks båndsager eller andre 
elektriske artikler. Det følger da med ein elektrisk koblingsboks, sikringsskap, styreenhet  på 
desse varene, det er det vi kaller ee avfall. Kabelen på maskina er kabel. Det vil også vere 
noen urenheiter som stikkontakter og koblingsbokser. Desse vil vi ta av og legge i ee avfallet. 
Dette er sånne ting vi får inn av firmaer.  Det er mye skrot på bondegarder rundt omkring 
oss. Vi har som intensjon å hjelpe og rydde hos bønder/privatfolk/bedrifter. For å holde 
kommunen vår rein og skape ein grønn kommune. Vi har også vert i kontakt med Lærdal 
kommune og hatt møter med dei der vi har snakka om desse prosjekta. Vi har og informert 
dei om bedrifta vi skal starte.  

• Vi leverer fortløpende til dei godkjente metallmottakene, prisene på metall svinger mye. Vi 
er avhengig av å levere varene raskeskt for å oppnå prisene vi har fått.   

• Vi har etter beste evne fyllt ut sjemaene vi fant på siden deres om 
avfallshandtering/forureining. Om det er noe dere mangler eller lurer på er vi tilgjengelig på 
tlf. 

Mvh  

Anita Espe Larsen og Marius Løkken Larsen. 
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